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PÖYTÄKIRJA nro 4 /2022   

    15.11.2022 

 

KEURUUN KYLÄPARLAMENTIN KOKOUS 

AIKA 15.11.2022 klo 18:00 

PAIKKA Harjulinna Häkkisentie 55 Keuruu 

LÄSNÄ Tuomas Heinonen (Haapamäki), Heimo Laitila (Haapamäki), Maria Cajander (Haapamäki),  

Liisa Vesterinen (Etelä-Keuruu), Tuomo Kivinen (Etelä-Keuruu), Jukka Raivio (Jukojärvi),         

Reijo Lähteenmäki (Karimo), Markku Hokkanen (Koillis-Keuruun HAKA), Paula Pusa (Liesjärvi), 

Matti Peräkorpi (Pihlajavesi), Matti Jokinen (Riiho) , Erkki Heinänen (Riiho), Kirsti Paasu       

(Lihjamo) 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 

Puheenjohtaja Matti Peräkorpi avasi kokouksen. 

 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Todettiin kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi. 

3. TYÖJÄRJESTYKSEN HYVÄKSYMINEN 

Esityslista hyväksyttiin kokouksen työjärjestykseksi. Paikalla oli kyläparlamentin uusi jäsen, Lihjamo. 

Kokouksen osallistujat esittäytyivät. 

 

4. EDELLISEN KOKOUKSEN PÖYTÄKIRJA 

Käytiin edellisen kokouksen pöytäkirja lävitse. Siihen ei ollut huomautettavaa. 

 

5. SIIHTEERIVUOROISTA PÄÄTTÄMINEN 

Vuoden 2022 sihteerivuoro on ollut Jukojärvellä. 

Seuraavien vuosien sihteerivuorot sovittiin seuraavasti: 2023 Lihjamo, 2024 Haapamäki, 2025 Etelä-

Keuruu, 2026 Karimo, 2027 Riiho, 2028 Liesjärvi, 2029 HAKA, 2030 Jukojärvi. 

 

Liisa Vesterinen laittaa "sihteeriohjeen” Jukka Raiviolle ja Kirsti Paasulle. 

 

6. KYLÄKYLTIT 

Markku Hokkanen kertoi kyläkylttien tilanteesta. Kyltit ovat tulossa vko 47 lopulla. Kylttejä on tulossa rei-

lut 30 kpl. Kyltit on tilattu aikaisemmin 2022 ja Lihjamo tilaa kaksi kylttiä omalle kylälleen. Markku hoitaa 

tilauksen ja on yhteydessä Elyyn. 

Jokainen kylä hoitaa kylttien asennuksen itse. Keskusteltiin kyltin asennuspaikasta, että tulee asennettua 

määräysten mukaisesti. Markku toimittaa ohjeen asennuksesta, myös Elyn sivulla on malli. 
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7. KOTISIVUJEN PÄIVITYS 

Kylien kotisivut ovat kaupungin sivujen alla. Nykyiset kylien kotisivut eivät vastaa ns. saavutettavuus-

direktiiviä. Ne myös ovat sellaisessa muodossa, että niiden päivittäminen uuteen muotoon on vaikeaa ja 

todennäköisesti kokonaan uusien kotisivujen hankkiminen on edullisempaa. 

Liisa Vesterinen on kysynyt kaupungilta rahaa kotisivujen päivittämiseen/hankkimiseen, mutta saanut 

vastauksen, että rahaa tähän ei ole. 

Todettiin kuitenkin, että uudet kotisivut on syytä hankkia ja päätettiin, että Liisa kysyy tarjouksia paikalli-

silta toimijoilta ja päivitetyn tarjouksen jo aikaisemmin tehneeltä yritykseltä.  

Hinnan selvittyä Tuomas Heinonen on yhteydessä kaupunginjohtajaan ja kysyy kaupungin osallistumises-

ta kotisivujen uusimisen kustannuksiin. 

Katsottiin, että kaikkien kylien olisi tärkeää näkyä kotisivuilla. 

 

8. YHTEINEN KYLÄHANKE 

Esiteltiin kyläkyselyn kysymykset, jonka avulla kysyttäisiin kylän vakituisten ja vapaa-ajan asukkaiden 

mielipiteitä ja tarpeita/toivomuksia kylän toimintaan ja sen kehittämiseen. Kysely toimii kylien yhteisen 

hankesuunnitelman pohjana. Hanke aloitettaisiin syksyllä 2023. 

 

9. YHTEISTYÖ KAUPUNGIN KANSSA 

Aikaisemmat tapaamiset kaupunginhallituksen kanssa ovat jääneet pintapuolisiksi.  Päättäjät eivät tunne 

kyliä riittävästi. Kaupungin tulisi nähdä kylät voimavarana. Kehitetään seuraavaa tapaamista ja valmis-

teellaan se hyvin. Ehdotettiin, että valtuuston kokous voisi joskus olla jollain kylällä. 

 

10. MUUT ASIAT 

Päätettiin, että kyläparlamentti ei ota kantaa tuulivoimahankkeisiin hankkeisiin.  

Jukojärven edustaja Risto Siltanen jää pois kyläparlamentin toiminnasta. 

 

11. SEURAAVA KOKOUS 

Seuraava kokous pidetään keskiviikkona 18.1.2023 klo 18:00 Haapamäen kylätalolla Lääkärintie 8.  

 

12. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19:30 

 

Kokouksen puolesta: 

    

Matti Peräkorpi   Jukka Raivio 

puheenjohtaja   sihteeri   


